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Netherlands (in respect of the Kingdom in Europe) 
 

and 
 

Iceland 

Exchange of notes constituting an agreement between the Kingdom of the Netherlands and 

the Republic of Iceland concerning privileges and immunities for the Icelandic liaison of-

ficers at Europol in The Hague (with attachment). Oslo, 16 April 2007, and Reykjavik, 

30 May 2007 

Entry into force:  provisionally on 4 June 2007 by the exchange of the said notes and definitively 

on 1 February 2009, in accordance with the provisions of the said notes  

Authentic text:  English 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 21 August 2012 

 

 

 

Pays-Bas (à l'égard du Royaume en Europe) 
 

et 
 

Islande 

Échange de notes constituant un accord entre le Royaume des Pays-Bas et la République 

d'Islande concernant les privilèges et immunités des officiers de liaison islandais au sein 

d'Europol à La Haye (avec annexe). Oslo, 16 avril 2007, et Reykjavik, 30 mai 2007 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 4 juin 2007 par l'échange desdites notes et définitivement 

le 1er février 2009, conformément aux dispositions desdites notes  

Texte authentique :  anglais 

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Pays-Bas, 

21 août 2012 
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[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 
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